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Spoštovani svetniki in svetnice, častni občani, nagrajenci in prejemniki priznanj, spoštovani 

vsi prisotni!  

 

Veliko prehitro mine leto in tako imamo občutek, da je čas od oktobra do oktobra vedno 

krajši. Takšen občutek imamo zagotovo zaradi tega, ker je naš vsakdan vedno bolj poln 

opravil, nalog in dogodkov. Tako je tudi v naši občini, občini Brežice. Poleg številnih investicij 

in projektov, ki smo jih uresničili v preteklem obdobju po vseh krajih naše občine, so bili tudi 

številni dogodki naših društev in javnih zavodov, seje občinskega sveta, sestanki in posveti 

na ravni regije in države, pa priprave odlokov, dopolnitev občinskega prostorskega načrta, 

priprava projektne dokumentacije za nove investicije, priprava strategij nadaljnjega razvoja in 

izvajanje ostalih nalog iz pristojnosti lokalne samouprave. 

 

Naloge občine so lahko izvirne ali pa prenesene iz naslova  države. In število prenesenih 

nalog se iz leta v leto povečuje, sredstev iz naslova države za te naloge pa je čedalje manj. 

Občani večinoma o nalogah občine ne razmišljajo, dokler tečejo nemoteno.  

 

Zame kot župana in za zaposlene v občinski upravi je ključno, da smo v tem času uspešno 

izvajali naloge občine na vseh področjih. Moja prednostna odgovornost do vseh občank in 

občanov je ta, da enakomerno razvijamo vse kraje naše občine in vsa področja – od 

podjetništva, kmetijstva do športa, kulture, osnovnega zdravstva in izobraževanja.  

 

Pri tem je bila odločilnega pomena pripravljenost občinskega sveta, ki ga sestavlja 30 svetnic 

in svetnikov, da sledijo viziji razvoja občine. Tako smo v občini Brežice lahko poskrbeli za 

glavna področja iz svoje pristojnosti. Zagotavljali smo nemoteno delovanje društev, javnih 

zavodov in ostalih institucij. Poskrbeli smo za javno infrastrukturo, prednostno namenjeno 

izboljšanju prometne varnosti vseh udeležencev v prometu, še posebej najmlajšim.  Zato 

prednostno gradimo pločnike ob šolskih poteh in tistih državnih cestah, ki so najbolj 

prometne. 

 

Dokončali smo pločnik na Velikih Malencah, uredili Vinarsko cesto na Bizeljskem, kolesarsko 

stezo in pločnik na Čatežu, pločnik na Veliki Dolini in kolesarsko stezo s pločnikom ob 

Dobovski cesti v Brežicah. Tu sta za sanacijo ceste poskrbeli podjetji  HESS d.o.o. in Infra. V 

sodelovanju s tema podjetjema nadaljujemo s sanacijo povezovalne ceste med Dobovsko in 

Prešernovo ob kateri gradimo tudi pločnik. Skupaj z Direkcijo za infrastrukturo pa urejamo 

cesto Spodnja Pohanca Artiče in pločnik Trebež, urejamo pločnik Globoko in pločnik na 

Bizeljskem.  

 

Ob večjih investicijah smo modernizirali tudi številne odseke cest po krajevnih skupnostih, s 

katerimi smo izboljšali dostopnost do bolj oddaljenih krajev in prispevali k boljši prometni 

varnosti. Po vseh krajevnih skupnostih in teh je v naši občini kar 20, smo enakomerno 

investirali v razvoj.  

 

Nadaljevali smo tudi z urejanjem večnamenskih domov, ki so središča dogajanja v krajevnih 

skupnostih. V tem letu smo urejali dom v KS Pečice, v KS Zakot Bukošek Trnje in namenu 

predali dom v KS Jesenice na Dolenjskem. Nadaljujemo z investicijami v čisto okolje, 



 

gradimo kanalizacijo v Ločah, poskrbeli smo tudi za vodovodni sistem in uredili novo vodno 

vrtino v Glogovem Brodu, ki bo zagotavljala kakovostno pitno vodo za naslednjih nekaj 

desetletij.  

 

Lahko smo zadovoljni, da nam je kljub vse nižjim sredstvom iz naslova države uspelo 

zagotoviti nepovratna sredstva za spodbude lokalnemu gospodarstvu in podjetništvu. 

Bodočim investitorjem smo s finančnimi spodbudami omogočili nakup primernih zemljišč v 

obrtni in industrijski coni, kjer že stojijo prvi objekti.  

 

Redno smo namenjali denar za t.i. socialne transferje občanom, tako obvezne kot dodatne. 

Med dodatnimi pomočmi so denarna pomoč ob rojstvu otroka, enkratne denarne pomoči za 

materialno šibke družine in posameznike, štipendije za naše študente ter zaposlovanje 

brezposelnih preko sistema javnih del.  

 

V tem letu smo sprejeli akte in odloke, ki urejajo prostor in imajo t ključen pomen pri 

nadaljnjem razvoju. Občinske službe že dopolnjujejo v letu 2014 sprejeti Občinski prostorski 

načrt, da bo skladen z razvojnimi pobudami.  

 

Občinski svet je sprejel Prometno strategijo, namenjeno razvoj trajnostnih oblik mobilnosti, in 

strategijo razvoja turizma, ki v ospredje postavlja povezovanje, trajnostno naravnanost in 

zeleni turizem z namenom povečati število nočitev ter izboljšati tako kakovost kot raznolikost 

ponudbe. 

 

Na področju izobraževanja nam je uspelo skoraj šest mesecev pred izvedbenim rokom 

dokončati gradnjo nove OŠ Cerklje ob Krki z vrtcem v skupni vrednosti 6,6 milijona evrov. 

Ponosni smo, da so septembra učenci že lahko sedli v nove prostore in pričeli z poukom v 

eni najlepših in najsodobnejših šol v Sloveniji. Kljub več kot šest milijonski investiciji so vsi 

javni zavodi nemoteno poslovali, uspeli pa smo  tudi ohraniti vse ostale programe in 

nadstandarde za šole ter vrtce. 

 

Občina Brežice sledi potrebam občank in občanov, prilagajo se tudi zahtevam našega časa, 

ki prinašajo spremembe za vse nas.  V letu 2016 smo izvedli reorganizacijo občinske uprave. 

Pri tem smo uvedli novosti in izboljšave pri sodelovanju s društvi, teh je v občini več kot 260.  

cilj sprememb je bil tesnejše sodelovanje z društvi z izmenjavo mnenj ter pobud. Tako smo 

povečali preglednost postopka javnega razpisa in obveščenost vseh društev o sredstvih, ki 

so društvom dodeljena na razpisih.  

 

Potreb in želja je še veliko, denarja pa vedno manj. Zato nas še toliko bolj skrbi pomanjkanje 

javnih razpisov na ravni države, kjer bi sicer lahko prišli do državnih in evropskih sredstev za 

uresničevanje projektov, pomembnih za občane. Takšni projekti so bili Šport za zdravo 

starost in Mednarodne glasbene delavnice (I. in II.) in letošnji projekt Občuti svobodo vode. 

 

Leto 2017 je zaznamovalo dokončanje HE Brežice, ki je velika pridobitev za občino, regijo in 

državo. Seveda pa bomo pozorno spremljali dokončanje infrastrukture, povezane z gradnjo 

HE, in izpolnjevanje vseh zavez države, ki so bila ob umeščanju HE zapisane v zakone in 

Uredbo o državnem prostorskem načrtu za območje hidroelektrarne Brežice. Od pristojnih na 

vladi bomo še naprej zahtevali zagotovila za nadaljevanje gradnje HE Mokrice in izvedbo 

vseh s tem projektom povezanih ukrepov.   



 

Ena od ključnih nalog občine je, da vodnim ureditvam, jezeru ob HE, damo vsebino in jezero 

izkoristimo kot priložnost za razvoj turizma in športa. Nadaljevali bomo z investicijami na 

področju šolstva, javne infrastrukture in razvoja ljudi. Razvijali bomo projekte, ki so 

pomembni nam, občanom Občine Brežice.   

 

Spoštovani, država občinam odmeri kolikor pač odmeri, zakonodaja od občine zahteva, kar 

pač zahteva, življenje v naših krajih pa si lahko krojimo sami. Uspešnejši in boljši bomo, če 

se bomo povezovali, če bomo sodelovali in podpirali koristne ideje. Verjamem, da imamo v 

naši občini zadosti pogumnih, srčnih, vizionarskih in sposobnih ljudi, ki bodo ustvarili boljše 

čase.  

 

Na predvečer praznika se vsakemu od vas zahvaljujem za vašo predanost in sodelovanje pri 

ustvarjanju naše lokalne skupnosti. Iskreno čestitam vsem  posameznikom in organizacijam, 

ki boste nocoj prejeli najvišja priznanja v znak zahvale in priznanja za izjemne dosežke, s 

katerimi ste doma in širše pustili svoj pečat. 

 

Vse dobro ob prazniku!     


